
 

 

  

  

 

Hierbij ontvangt u een volgende digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Een manier om u als leden op de hoogte te houden van alles wat 

in onze partij gebeurt.  

Het jaar 2022 loopt alweer bijna ten einde. Graag attendeer ik u alvast op onze 

nieuwjaarbijeenkomst, die op woensdagavond 18 januari in Theater & 

restaurant Streams Breede Beek in Nijkerk zal plaatvinden. Tijdens deze 

bijeenkomst zullen we het glas heffen op het komende jaar, maar ook 

terugkijken op dit jaar. Deze avond heeft ook nog één formeel agendapunt. We 

zullen dan stemmen voor de CDA-kandidatenlijst voor de Eerste 

Kamerverkiezingen, die op 30 mei 2023 zullen plaatsvinden. De uitnodiging 

voor de nieuwjaarsbijeenkomst en de gegevens voor de stemming ontvangt u in 

de tweede helft van december. 

 

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 



  
 

 

In deze nieuwsbrief: 

Publieke gezondheidszorg 

In gesprek met onze boeren 
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Verordening Jeugd 

Held van de maand! 

  
 

Publieke gezondheidszorg 

In mijn werk als gemeenteraadslid werd mij gevraagd me in het thema van 

publieke gezondheid te verdiepen. Een mooi onderwerp. Als je mensen vraagt 

wat belangrijk is in hun leven, noemt bijna iedereen op plaats 1,2, of 3 

gezondheid. Goede gezondheidszorg is ons veel waard. Door gezond te leven 

hopen we gezonder oud te worden. 

Waar je misschien niet gelijk aan denkt, is publieke gezondheid. Sinds de Covid 

pandemie weten we meer dan ooit, dat dit het terrein van de GGD is. Maar 

publieke gezondheidszorg is ook voor de gemeente van groot belang, vooral op 

het vlak van preventie. Er is gekozen voor het begrip veerkracht. Alle 

preventiemaatregelen die worden ingezet, moeten de veerkracht van mensen 

aanspreken, of versterken. Dus dat mensen met (een beetje) hulp en op eigen 

kracht gezonder en gelukkiger gaan leven. 

Gezondheid speelt bijna overal in onze leefomgeving (en dus ook in onze 

gemeente) een rol. Ook waar je misschien niet direct aan denkt: de inrichting 

van onze wijken en de hoeveelheid groen. Een groene en veilige leefomgeving 

werkt stres reducerend. Ook wil de gemeente stimuleren dat mensen in 

beweging komen: dus zorg voor voldoende fiets- en voetpaden, die veilig en 

goed begaanbaar zijn. En voor ons als CDA is het ook belangrijk dat mensen 

elkaar kunnen ontmoeten. Er moeten dus plekken zijn waar mensen elkaar 

kunnen ontmoeten, ook in de buitenruimte. Zo zie je dat publieke gezondheid 



 

ook een thema is bij het bouwen van nieuwe wijken, of renovatie van bestaande 

buurten. 

Niels Morpey 

  
 

In gesprek met onze boeren 

 

Op zaterdagochtend 19 november aan de keukentafel in het mooie Nijkerkse 

buitengebied is een deel van de fractie met twee van onze Nijkerkse boeren in 

gesprek gegaan. Er is stilgestaan bij de mogelijkheden van het opwekken van 

groene energie, waarbij op dit moment er wel daken zijn om zonnepanelen neer 

te leggen, maar er geen ruimte in het energienetwerk is om deze te mogen 

aansluiten. Ook de optie van boerderij windmolens is besproken en is afgelopen 

raadsvergadering middels een amendement ook doorgezet naar de windvisie 

die er moet komen.  Natuurlijk is er ook gesproken over de toekomst van het 

boerenbedrijf, de noodzaak dat dit blijft bestaan, maar ook de stikstofnormen 

waar wij met z'n allen aan moeten voldoen en de gevolgen hiervan. Een ding is 

duidelijk, wij kunnen niet zonder onze (lokale) boerenbedrijven en moeten ook 

kijken hoe de producten meer lokaal aan de man gebracht kunnen worden. Als 

fractie zullen wij zeker hierover in gesprek blijven. 

 



 

Rik Meijer 

 

Omgevingsvisie 

 

In de maand november is de omgevingsvisie behandeld. 

De naam 'omgevingsvisie' zal lang niet iedereen iets zeggen. Toch is het een 

belangrijk document: het vertelt op hoofdlijnen hoe onze gemeente er in 2040 

uit zal komen te zien. 

Waar komen woningen? Waar komen wegen? En waar gaan we dus niet 

bouwen, en behouden we ons groene buitengebied en ruimte voor onze 

boeren? 

In de omgevingsvisie zijn hier keuzes over gemaakt. Het CDA heeft met dit 

document kunnen instemmen: er zijn hele concrete keuzes gemaakt in welke 

gebieden wij in de toekomst woningen willen bouwen, en waar wij kiezen voor 



 

het behouden van ons groene buitengebied en ruimte voor de agrarische 

sector. Ook wordt in de visie aangegeven dat onze gemeente zich maximaal 

gaat inzetten om woningen die wij bouwen, zoveel mogelijk terecht te laten 

komen bij onze eigen inwoners. Het CDA vindt dit cruciaal om onze eigen 

starters, middeninkomens en senioren een kans te geven op de woningmarkt. 

Aankomende wetgeving gaat hier ook meer ruimte in bieden! 

Het CDA is hier dus blij mee: zo zetten we stappen richting een gemeente waar 

onze eigen inwoners een kans hebben op de woningmarkt, waar we ons groene 

buitengebied koesteren en waar onze boeren ruimte hebben om te boeren. 

 

Matthias Blankesteijn 

  

  
 

Een nieuwe verordening voor Jeugdhulp. 

  

Een verordening is als het ware een juridisch protocol. De gemeente sluit dit 

voor jeugdhulp af met de inwoners die dit nodig hebben en zo weten zij precies 

waar ze aan toe zijn. Wat van hen, maar ook van de gemeente verwacht wordt. 

Zij krijgen hiermee recht op Jeugdhulp. 

Onze verordening Jeugdhulp was verouderd en aan de raad werd gevraagd 

welke aandachtspunten wij de wethouder mee wilden geven voor het nieuwe 

protocol dat was opgesteld. 

Onze fractie was blij met deze nieuwe verscherpte verordening. We hebben al 

vaker gepleit voor meer controle op de kosten en een beter afwegingskader en 

contractmanagement daarbij. Over met name meer evaluatiemomenten en een 

intern toezichthouder voor het Sociaal Domein werd gesproken. Daar waren wij 

blij mee. 

Voor het CDA is het belangrijk dat de zorgverlener de cliënt en de gemeente 

niet alleen ziet als inkomstenbron, maar als serieuze partner en waar goed 

gekeken moet worden of ons gemeenschapsgeld ook juist besteed wordt. 

Daarnaast is de cliënt niet altijd in staat om de hulp goed te beoordelen of om te 

kijken of andere hulp niet beter aansluit. Met deze evaluatiemomenten gaan wij 



 

ervan uit dat de jeugdconsulent van de gemeente dit inzicht wel krijgt. Daarmee 

is de hulpvrager beter geholpen en wordt zorgfraude eerder ontdekt. 

We hebben ook onze zorgen geuit over de communicatie. Het CDA vindt dat er 

een grote taak bij de gemeente ligt om goed te communiceren, met name naar 

kwetsbare groepen in onze samenleving. Zij hebben evenveel recht maar vaak 

minder eigen kracht om de ondersteuning te vragen, omdat zij niet altijd goed 

op de hoogte zijn van alle mogelijkheden, maar ook een gebrek aan vertrouwen 

ten aanzien van de gemeente kan in de weg staan. 

We hebben daarom het college uitdrukkelijk verzocht zich de aankomende vier 

jaar te richten op het goed zichtbaar maken van een klantvriendelijke en 

dienstverlenende gemeente. De communicatie moet niet alleen digitaal en 

schriftelijk zijn, maar ook filmpjes en info-graphics via sociale media kunnen 

daarbij goed helpen. 

Daarnaast hebben wij sterk gepleit voor het delen van informatie tussen 

gemeenten, zorgverleners, school en ouders. Alle neuzen moeten dezelfde kant 

op staan rondom de jeugdige, dan is hulpverlening het meest effectief. 

 

Pam van de Weijer-Feuerstein 

  
 



Onze held van de maand november! 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

31 jaar was Frits Granneman vrijwilliger bij de Zonnebloem, onlangs besloot hij 

te stoppen met deze werkzaamheden. 

Naast het begeleiden van reisjes heeft hij veel functies bekleed, zowel bij de 

lokale afdeling als in de regio en de provincie. 

Frits zal zich niet vervelen want hij heeft nog meerdere andere 

vrijwilligersfuncties. 

Reden voor het CDA om Frits in het zonnetje te zetten. 

 

Namens de CDA-fractie bedankt! 



 

 

  

  
 

  
 

  

  
 

 

 


